

Ordstyrer:

Referent: Martin Machado

Dagsorden	
1	<p>Valg af ordstyrer og referent Godkendelse af dagsorden</p> <p>Dagsorden.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Referat fra sidste møde – der er ikke udarbejdet et referat fra sidst endnu!
2	<p>Opsamling siden sidst, bordet rundt (Punktet må gerne <u>forberedes hjemmefra</u>. Det skal overvejes hvad vi orienterer om, hvad vi bruger hinanden til, fx sparring og ting af principiel karakter)</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Annagrethe orienterer omkring Nordhavn – ikke noget vi skal reagere på. Annagrethe har været til første parkbrugerråd i Fælledparken. Annagrethe fremsender materiale omkring Vigerslevparken til gennemsyn. 2. Annagrethe følger op på tilbagemelding omkring Tunnelfabrikken, og hvorvidt vores høringssvar er indarbejdet. 3. Jaris har været til gennemsyn omkring kajakopbevaring i Københavns kanal. Der er en problematik omkring at skabe "præcedens" for antallet af kajakopbevaringer i havnen. Der skal være en grænse i antallet, samtidigt skal der indtænkes muligheder for opbevaring af kajakker. Det er en balance mellem adgang og at optage for meget plads. 4.
3	<p>Kommende handling</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Diskussion af Lynetteholm efter oplæg fra Winni (tidlig involvering, nogen mærkesager, spørgsmål til fx byggeperiode, midlertidighed, miljø, hvad er vigtigst fokus). - herunder henvendelse fra Anker Madsen omkring at lave en minikonference omkring Lynetteholm i efteråret (hvad har vi af input til det?) Vi bakker op omkring at lave et medlemsmøde i efteråret, og opfordre til vi får afklaring over dato og indhold. Beslutning: Martin giver Anker besked. Tilbage melding omkring Lynetteholm fra Friluftsrådet København Fokuspunkter: Den rekreative infrastruktur, sikre gode adgangsforhold (fra vand til land og omvendt).

	<p>Sikre nuværende foreningsaktiviteter under byggeperiode En sejlkanal sydfra (i stil med projekteret kanal nordfra). Sikre idrætsfaciliteter så grønne områder ikke senere inddrages til facilitering af idræt. Sikre natur og grønne områder (i jordhøjde) Derudover også bruge tage og anlæg til idrætsfaciliteter. Vi ser gerne noget varieret natur, både blå og grønt. Sikre adgang for alle også handicappede. Miljø indtænkes i overensstemmelse med Friluftsrådets vedtægter og strategi. Beslutning: Martin orienterer Winni Grosbøll</p> <p>2. Forretningsorden Friluftsrådet København (herunder sagsbehandling af høringsager, hvordan gør vi det fremadrettet?) forslag om der udarbejdes en forretningsorden (på baggrund af oplæg) som godkendes inden sommerferien. Beslutning: Pga. få deltagere Martin rundsender "forretningsorden" for DFfR og DGI, og dette er et punkt på førstkommende møde efter sommerferien. Bestyrelsen behandler og udarbejder en forretningsorden herefter.</p> <p>3. Oplæg Jaris "Natura 2000" planer Jaris orienterer omkring oplæg for kommende Nature 2000 planer. Beslutning: Jaris skriver høringsvar færdigt og afsender d. 25. maj.</p> <p>4. 3t Parkeringszone ved Amager Strand – samme problematik som på Østerbro. - https://blivhoert.kk.dk/hoering/3-timers-tidsbegrænset-p-zone-i-amager-strand Casper og Nikolaj kontaktes med henblik udarbejdelse af høringsvar i stil med fremsendt høringsvar på Østerbro. Beslutning: Martin skriver til Casper, Nicolaj og Finn</p>
4	<p>Tema indsatser (her sætter vi dagsorden på indsatser vi vil være proaktive på)</p> <p>Ingen punkter til dette</p>
5	<p>Indkomne forslag til bestyrelsesarbejde</p> <p>1. Kort snak omkring proces for tematikker i 2022/2023 – hvordan gør vi, og hvornår – <u>vi fik ikke sat dato på og proces? Tages op igen efter sommerferien!</u> Friluftspolitikker i kommunerne Børn & unge i naturen Det blå foreningsliv Stier og veje</p>

	<p>2. Bålsamtaler til "Nat i naturen" d. 27. august. – opsamling fra møde med politiske konsulenter Kristian og Jes. Beslutning: Martin kontakter Friluftsrådet og får materiale som kan rundsendes til hele bestyrelsen og opbakning kommer på mail.</p> <p>3. Forespørgsel fra Nikolaj omkring input til Amager Strand -se bilag Ingen væsentlige input fra mødet</p>
<p>6</p>	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Næste møderække efter sommerferien. Martin har orlov i august/september – hvem indkalder? Næstformand Kasper træder til og indkalder. Forslag at vi rykker møderækken til sidste torsdag i måneden, med start d. 30. juni, 25 august, 29 september osv. Beslutning skrives ud på mail.